

## OBSAH

JAROSLAV VALKOUN: Fašodská krize 1898. Vyrcholení britsko-francouzského soupeření v oblasti horního Nilu .....	146
DANA PICKOVÁ: Alexandr Něvský – hledání reality. I. část – Neporazitelný vojevůdce.....	154
MICHAELA ŽEMANOVÁ: Alžbětinské divadlo a londýnská inspirace...	163
ALEŠ SKŘIVAN ST.: Zahraniční politika Rakousko-Uherska v předvečer první světové války .....	168
LUKÁŠ NOVOTNÝ: Velká Británie, Konzervativní strana a vznik Společnosti národů .....	178
PRO ŠKOLNÍ VÝUKU	
HISTORIE V HESLECH .....	189
HISTORICKÁ VÝROČÍ (připravuje Miroslav Šedivý).....	191
Nové knihy .....	191

## FROM THE CONTENTS

JAROSLAV VALKOUN: The Fashoda Crisis. The Climax of the British-French Rivalry in the Upper Nile Area .....	146
DANA PICKOVÁ: Alexander Nevsky – the Seeking of the Reality .....	154
MICHAELA ŽEMANOVÁ: The Elisabethan Theatre and the London Inspiration.....	163
ALEŠ SKŘIVAN SR.: The Foreign Policy of Austria-Hungary on the Eve of the First World War .....	168
LUKÁŠ NOVOTNÝ: Great Britain, Conservative Party and the Birth of the League of Nations .....	178

## AUS DEM INHALT

JAROSLAV VALKOUN: Faschoda Krise. Der Höhepunkt der britisch-französischen Rivalität im Region des oberen Nil .....	146
DANA PICKOVÁ: Alexander Newskij – die Suche der Realität.....	154
MICHAELA ŽEMANOVÁ: Elisabethinisches Theater und die Londoner Inspiration .....	163
ALEŠ SKŘIVAN SR.: Die Außenpolitik Österreich-Ungarns am Vorabend des Ersten Weltkrieges.....	168
LUKÁŠ NOVOTNÝ: Großbritannien, die Konservative Partei und die Entstehung des Völkerbundes .....	178